
 

 

Protokół Nr IV/2018 
z IV sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 28 grudnia 2018 r. 

 

 IV sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w świetlicy OSP w Tykocinie 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

 

W obradach udział wzięli radni, sołtysi, pracownicy obligowani z urzędu, zaproszeni 

goście, według list załączonych do protokołu. 

  

Do punktu 1 porządku obrad 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję 

radnych, pracowników urzędu oraz zaproszonych gości. Stwierdziła, że ilość radnych 

obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 11.00. Stan radnych 15, obecnych 12.  

 

Do punktu 2 porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany 

porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad.  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 

radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4. Prezentacja konkursu „Poprawa warunków bezpieczeństwa pracy w gospodarstwie 

rolnym”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 2018 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tykocin na lata 2019 – 2027.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Tykocin na 2019 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody z jednego z drzew 

wchodzącego w skład pomnika przyrody Nr 1151, zwanego Aleja drzew – 

Stelmachowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Tykocin na okres powyżej 3 lat z 

dotychczasowym najemcą oraz o wyrażeniu zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Pomoc Gminy 

Tykocin w zakresie dożywiania” na lata 2019 – 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania  pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłków lub żywności w 

ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia w formie 

posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Gminy Tykocin w 

Stowarzyszeniu Gmin Górnej Narwi.  

14. Interpelacje i zapytania radnych.  

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zakończenie sesji.                                        

 

Do punktu 3 porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się o przyjęcie protokołu z 

III sesji Rady Miejskiej w Tykocinie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z III sesji Rady 

Miejskiej głosowało 12 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu 4 porządku obrad 

 

 Przedstawiciel Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Białymstoku Łukasz 

Gilewski wraz z Burmistrzem Tykocina Mariuszem Dudzińskim wręczyli nagrody 

uczestnikom konkursu „Poprawa warunków bezpieczeństwa pracy w gospodarstwie rolnym”. 

W tegorocznym konkursie uczestniczyli: Krzysztof Klimaszewski, Ireneusz Rzędzian, Karol 

Gogolewski, Józef Grądzki. 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

 

             Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

o omówienie projektu uchwały. 

 

            Skarbnik Pani Dorota Sadowska poinformowała, że przedłożono radnym w dniu 

dzisiejszym poprawiony projekt uchwały, poprzedni zawierał błędy rachunkowe. Dodała, że 

zwiększa się plan dochodów budżetowych o 51.000 zł i zmniejsza o 43.000 zł, w tym: 

- zwiększa się planowane dochody z opłat za zajęcie pasa drogowego – 3.500 zł, 

- zmniejsza się planowane dochody z tytułu darowizn na drogi – 1.000 zł, 

- zwiększa się o 3.444 zł dochody związane z utrzymaniem dróg gminnych, 

- zwiększa się o 29.756 zł dochody z tytułu podatków, w tym z podatku od środków 

transportowych, opłaty targowej i podatku od czynności cywilnoprawnych, 

- zmniejsza się dochody o 5.000 zł z tytułu podatku od spadków i darowizn, 

- zwiększa się o 2.700 zł wpływy z opłaty adiacenckiej, 

- zwiększa się o 11.600 zł dochody z tytułu dotacji z WFOŚiGW przeznaczonej na utylizację 

azbestu, 

- zmniejsza się o 37.000 zł dochody z tytułu dofinansowania (zaliczka) inwestycji pn. 

Modernizacja stacji uzdatniania wody i miejskiej oczyszczalni ścieków oraz budowa ujęcia 

wody w Tykocinie.  

Zwiększa się plan wydatków budżetowych o 2.000 zł i zmniejsza o 294.000 zł, w tym: 

- zwiększa się o 2.000 zł wydatki na przeciwdziałanie alkoholizmowi, 

- zmniejsza się o 104.000 zł planowane wydatki na remonty dróg gminnych oraz o 125.000 zł 

wydatki na inwestycje na drogach, kwoty nie zostaną wykorzystane, 



- zmniejsza się o 15.000 zł wydatki inwestycyjne na potrzeby urzędu miejskiego, kwota nie 

została wykorzystana, 

- zmniejsza się o 50.000 zł dotacje celowe na wydatki inwestycyjne dla GZGKiM w 

Tykocinie, kwota nie zostanie wykorzystana. 

W wyniku zmian w budżecie zmniejszył się deficyt budżetu o 300.000 zł, w związku z tym 

zostanie spłacona dodatkowa rata kredytu zaciągniętego w BOŚ. 

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/16/2018 w 

sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 2018 rok głosowało 12 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

 

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Skarbnik o 

omówienie projektu uchwały. 

 

           Skarbnik Pani Dorota Sadowska poinformowała, że przedłożono radnym w dniu 

dzisiejszym poprawiony projekt uchwały, poprzedni zawierał błędy rachunkowe. Dodała, że 

na koniec 2018 roku zadłużenie gminy z tytułu kredytów długoterminowych wyniesie 

6.430.000 zł. W 2019 roku planuje się spłacić raty kredytów długoterminowych w wysokości 

650.000 zł. Do budżetu na 2019 rok wprowadzono wolne środki w wysokości 1.050.000 zł. Z 

przewidywanego wykonania budżetu za 2018 rok wynika, że powinny pozostać środki ok. 

1.300.000 zł. Na koniec 2019 roku planowane zadłużenie gminy z tytułu kredytów i pożyczek 

wyniesie 6.380.000 zł tj. 21,83 % planowanych dochodów. Na obsługę zadłużenia w 2019 

roku planuje się wydać 800.000 zł, co stanowi 2,74 % planowanych dochodów. Dopuszczalny 

wskaźnik zobowiązań określony w art. 243 ustawy o finansach publicznych na 2019 rok 

wynosi 8,46 %. Roczna spłata rat kredytów  w latach 2020-2027 wyniesie od 750.000 zł do 

950.000 zł. Na lata 2020-2027 zostały zaplanowane wydatki majątkowe rocznie w wysokości 

1.650.000 zł – 2.340.000 zł ze środków własnych gminy, w tym stanowiące wkład własny w 

projektach realizowanych ze środków unijnych.  

W wykazie przedsięwzięć ujęto jedno przedsięwzięcie kontynuowane w 2019 roku pn. 

Rozbudowa i modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie gminy Tykocin z 

limitem wydatków 1.543.434 zł. 

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/17/2018 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tykocin na lata 2019 – 2027 
głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału 

protokołu. 

 

Do punktu 7 porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Finansów Piotra Potockiego o przedstawienie 

opinii o projekcie budżetu.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Finansów Piotr Potocki odczytał Opinię 

II/3/2018 z dnia 17 grudnia 2018 roku o projekcie budżetu gminy na 2019 rok.  

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała Opinię I/2/2018 z dnia 18 

grudnia 2018 roku o projekcie budżetu gminy na 2019 rok.  

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Emil Wesołowski odczytał Opinię I/2/2018 z 

dnia 19 grudnia 2018 roku o projekcie budżetu gminy na 2019 rok.  

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/18/2018 w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

Burmistrz Mariusz Dudziński poinformował, że dochody z tytułu gospodarki 

odpadami z terenu gminy Tykocin wynoszą 610 000 zł, natomiast wydatki na ten cel wynoszą 

835 000 zł. Na dzień dzisiejszy różnicę pokrywamy z budżetu gminy. Zwrócił się z prośbą do 

radnych i sołtysów o informowanie mieszkańców gminy, iż od 2020 roku będziemy stawiali 

duży nacisk na segregację śmieci. W tegorocznym przetargu wzięła udział tylko jedna firma – 

MPO. Odbiór odpadów w stosunku do poprzedniego roku wzrósł o 16 %. W wielu gminach 

opłaty wzrosły nawet o 100 %.  

 

Do punktu 8 porządku obrad 

  

               Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Beaty 

Maliszewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 

 Podinspektor ds. gospodarowania odpadami komunalnymi Beata Maliszewska 

poinformowała, że jesion wyniosły znajdujący się na działce o nr geod. 151/2 położonej w 

Stelmachowie, gmina Tykocin wchodzący w skład pomnika przyrody Nr 1151, zwanego 

Aleja drzew – Stelmachowo, stanowi własność Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku i 

został ustanowiony pomnikiem przyrody Rozporządzeniem Nr 3/94 Wojewody 

Białostockiego z dnia 17 listopada 1994 r. (Dz. Urz. Woj. Biał. Nr 18 poz. 93). Nadzór nad 

pomnikiem przyrody sprawuje Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku. Drzewo stanowi 

zagrożenie dla życia i zdrowia mieszkańców. Na drzewie widoczny jest zły stan sanitarny, 

duży posusz w koronie, widoczne osłabienie drzewostanu i pogarszająca się jego kondycja, a 

ze względu na coraz częstsze tzw. anomalie pogodowe i ich tragiczne skutki niezbędne jest 

jego usunięcie. Podczas oględzin drzewa potwierdzono, że stanowi ono zagrożenie. Drzewo 

posiada pęknięty pień co powoduje jego dodatkowe osłabienie. Po dokonaniu oceny 

zadrzewień pod względem bezpieczeństwa mieszkańców i osób korzystających z drogi 

powiatowej Nr 1379B Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku zwrócił się z wnioskiem o 

zniesienie statusu pomnika przyrody z w/w drzewa, które utraciło walory przyrodnicze i 

zagraża bezpieczeństwu. Po dokonaniu szczegółowej analizy należy stwierdzić, iż na etapie 

wstępnym wymagane jest zdjęcie ochrony z w/w drzewa. Ze względu na konieczność 

zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego poprzez wycinkę drzewa, które z powodu złego 

stanu utraciło walory przyrodnicze zdjęcie ochronności z przedmiotowego gatunku jest w 

pełni uzasadnione. 

  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/19/2018 w 

sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody z jednego z drzew wchodzącego w skład 

pomnika przyrody Nr 1151, zwanego Aleja drzew – Stelmachowo głosowało 12 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

 

 

Do punktu 9 porządku obrad 

  



               Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Marty 

Okuła o omówienie projektu uchwały. 

 

Inspektor ds. gospodarki mieniem Marta Okuła poinformowała, że projekt uchwały 

dotyczy niewielkiej działki poł. przy ul. Zatylnej w Tykocinie zabudowanej budynkiem 

gospodarczym. Dotychczasowy najemca wystąpił z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy 

najmu. Z uwagi na to, że umowa ma zostać zawarta na okres dłuższy niż 3 lata wówczas 

wymagana jest zgoda Rady Miejskiej.  

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/20/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Tykocin na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym najemcą 

oraz o wyrażeniu zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do oryginału protokołu. 

 

Do punktu 10 porządku obrad 

 

               Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Cecylii 

Zalewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 

              Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tykocinie Cecylia 

Zalewska poinformowała, że 1 stycznia 2019 roku zacznie obowiązywać wieloletni rządowy 

program " Posiłek w szkole i w domu " na lata 2019 - 2023, który został ustanowiony przez 

Radę Ministrów Uchwałą Nr 140. W związku z tym, przestanie obowiązywać dotychczas 

funkcjonujący  wieloletni program  wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania " 

Pomoc państwa w zakresie dożywiania " na lata 2014 -2020. 

 Wieloletni rządowy program " Posiłek w szkole i w domu " na lata 2019 - 2023, który 

będzie obowiązywał przez 5 kolejnych lat jest skierowany do wszystkich województw. 

Dokument ten zawiera trzy moduły, z których pierwszy dotyczy dzieci i młodzieży, drugi 

osób dorosłych, a trzeci  odnosi się do organizowania stołówek  oraz miejsc spożywania 

posiłków w szkołach. 

  Wzorem lat ubiegłych, jednym z warunków udzielenia dotacji celowej  na ten cel, 

będzie podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia programu osłonowego opracowanego  na 

podstawie art. 17 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 12 marca 2004r o pomocy społecznej. 

  W związku z powyższym zachodzi konieczność podjęcia przez Radę Miejską w 

Tykocinie uchwały regulującej zagadnienia związane z udzielaniem pomocy w formie 

posiłków dla dzieci  i młodzieży z terenu gminy Tykocin, na  podstawie ustanowionego przez 

Radę Ministrów wieloletniego rządowego programu " Posiłek w szkole i w domu " na lata 

2019 - 2023. 

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/21/2018 w 

sprawie uchwalenia programu osłonowego „Pomoc Gminy Tykocin w zakresie 

dożywiania” na lata 2019 – 2023 głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 11 porządku obrad 

 



               Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Cecylii 

Zalewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 

              Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tykocinie Cecylia 

Zalewska poinformowała, że prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i 

rodzinom jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub na osobę w rodzinie nie 

przekracza kryterium dochodowego,  o którym mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 

marca 2004r o pomocy społecznej (Dz. U. z 2018r., poz. 1508 ze zm.). Na podstawie 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 11 lipca 2018r w sprawie zweryfikowanych 

kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej (Dz. U. z 

2018r., poz. 1358) kryterium dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 701 złoty, natomiast 

kryterium dochodowe na osobę w rodzinie wynosi 528 złotych. 

 Rada Ministrów Uchwałą Nr 140 z dnia 15 października 2018 r. ustanowiła wieloletni 

program wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek  w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023. Program przewiduje możliwość korzystania z pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych przez osoby spełniające warunki otrzymania pomocy 

wskazane w ustawie z dnia 12 marca 2004r o pomocy społecznej  oraz spełniające kryterium 

dochodowe w wysokości 150% kryterium, o którym mowa w  art. 8 wyżej cytowanej ustawy.  

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/22/2018 w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania  pomocy 

w formie zasiłku celowego na zakup posiłków lub żywności w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 głosowało 12 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

Do punktu 12 porządku obrad 

 

               Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z prośbą do Cecylii 

Zalewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 

              Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tykocinie Cecylia 

Zalewska poinformowała, że prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i 

rodzinom jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub na osobę w rodzinie nie 

przekracza kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 

marca 2004r o pomocy społecznej. Na podstawie Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 11 

lipca 2018r w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń 

pieniężnych z pomocy społecznej (t. j. Dz. U. z 2018r., poz. 1358) kryterium dla osoby 

samotnie gospodarującej wynosi 701 złoty, natomiast kryterium dochodowe na osobę w 

rodzinie wynosi 528 złotych. 

 Rada Ministrów Uchwałą Nr 140 z dnia 15 października 2018r ustanowiła wieloletni 

program wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek  w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023. Program przewiduje możliwość korzystania z pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych przez osoby spełniające warunki otrzymania pomocy 

wskazane w ustawie z dnia 12 marca 2004r o pomocy społecznej  oraz spełniające kryterium 

dochodowe w wysokości 150% kryterium, o którym mowa w  art. 8 wyżej cytowanej ustawy.  

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/23/2018  w 

sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 



„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 głosowało 12 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do oryginału protokołu. 

 

Do punktu 13 porządku obrad 

 

 Burmistrz Mariusz Dudziński poinformował, że Stowarzyszenie Gmin Górnej Narwi 

powstało w wyniku połączenia gmin leżących przy rzece Narew, celem pozyskiwania 

środków unijnych. Na początku 2019 roku gmina Tykocin będzie składała wniosek do 

stowarzyszenia N.A.R.E.W. na budowę ścieżki dydaktycznej przy rzece Narew w Tykocinie. 

W związku z tym zwrócił się z prośbą do radnych o wyznaczenie do reprezentowania w 

stowarzyszeniu N.A.R.E.W. Burmistrza Mariusza Dudzińskiego oraz Z-cy Roberta 

Sidorskiego.  

 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr IV/24/2018  w 

sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Gminy Tykocin w Stowarzyszeniu Gmin 

Górnej Narwi głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do oryginału protokołu. 

 

Do punktu 14 porządku obrad 

 

Brak interpelacji i zapytań. 

 

Do punktu 15 porządku obrad 

 

Burmistrz Mariusz Dudziński powiedział, że w projekcie Powiatu Białostockiego są 

zapisane inwestycje, które mają zostać wykonane na terenie gminy Tykocin, m.in. budowa 

drogi powiatowej w Łopuchowie. Na dzień dzisiejszy według informacji ze Starostwa 

Powiatowego wynika, że dołożą wszelkich starań, aby inwestycje zgłoszone przez Radę 

Miejską poprzedniej kadencji i poprzedniego Burmistrza były brane pod uwagę w dużym 

stopniu.  

Dodał, że wiele gmin Powiatu Białostockiego należy do Białostockiego Obszaru 

Funkcjonalnego (BOF). Ten temat przybliży obecny na sesji Radny Rady Powiatu 

Białostockiego Adam Backiel.  

 

Radny Rady Powiatu Białostockiego Adam Backiel powiedział, że do BOF należy 10 

gmin, z czego 9 z terenu Powiatu Białostockiego. W skład wchodzą gmina Choroszcz, Turośń 

Kościelna, Czarna Białostocka, Dobrzyniewo Duże, Juchnowiec Kościelny, Łapy, Supraśl, 

Wasilków i Zabłudów. Specyfika projektów realizowanych w ramach BOF polega na 

otrzymaniu 85 % dofinansowania z UE, pozostałe 15 % dofinansowuje powiat samodzielnie 

lub wspólnie z gminą. Projekt powstał 4 lata temu, wówczas obowiązywały niższe ceny 

materiałów i usług. Na dzień dzisiejszy różnicę w kosztach pokrywa powiat z gminą. Jeżeli 

Powiat Białostocki nie zrealizuje chociaż jednej inwestycji w ramach BOF, będzie 

zobligowany do zwrotu otrzymanej dotacji w wysokości około 126 000 000 zł.  Z tego 

powodu inwestycje na 2019 rok zostały okrojone.  

 

 

 

 

 

  



Do punktu 16 porządku obrad 

 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 12.45, 

dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      

 

Agnieszka Kopczewska       

 

 


